
Oświadczenie złożone 
przez senatora Eryka Smulewicza 

Oświadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Marka Sawickiego 

W nawiązaniu do korespondencji z dnia 31 grudnia 2007 r. w sprawie odmowy 
współfinansowania przez Fundusz Promocji Mleczarstwa Regionalnej Wystawy Zwierząt 
Hodowlanych organizowanej w Sierpcu, a także odpowiedzi Pana Ministra, w nawiązaniu do 
pisma Komisji Porozumiewawczej do spraw Mleka i Przetworów Mlecznych z dnia 14 stycznia 
2008 r., która podjęła uchwałę ustalającą plan finansowy Funduszu na rok 2008, proszę 
o podanie wyników posiedzenia Komisji Porozumiewawczej, które odbyło się pod koniec 
I kwartału bieżącego roku. Proszę zwłaszcza o podanie informacji czy Regionalna Wystawa 
Zwierząt Hodowlanych w Sierpcu otrzyma stosowne wsparcie finansowe w 2008 r. 

Z poważaniem 
Eryk Smulewicz 
senator RP 
 


